

United Nations Relief & Works Agency For Palestine Refugees
Personal History

وكالة الأمم المتحدة لإغاثة وتشغيل اللاجئين الفلسطينيين
في الشرق الأدنى

نموذج التاريخ الشخصي

1. Family name first name Father's name Grandfather's name
(اسم العائلة) (الاسم الأول) (اسم الأب) (اسم الجد)

2. Date of birth 3. Place of birth 4. Nationality at birth 5. Present nationality 6. Sex
(تاريخ الميلاد) (مكان الولادة) (الجنسية عند الولادة) (الجنسية الحالية) (الجنس)

7. 8. Marital Status
(الحالة الاجتماعية)

single Married Separated Widower Divorced
(أعزب/عزباء) (متزوج/ة) (منفصل/ة) (أرمل/ة) (مطلق/ة)

9. Full address 10. Telephone No. 11. (A) Passport/Identity Card No.
(العنوان الكامل) (رقم الهاتف) (رقم جواز السفر/الهوية)
(B) Ration Card No.
(رقم بطاقة الاغاشة)

12. Have you any dependants? Yes No. If (yes) give particulars below
(هل لديك أي معالين) (نعم) (لا) (إذا كانت الإجابة نعم اكتب التفاصيل)

Name Age Relationship Name Age Relationship
(الاسم) (العمر) (صلة القرابة) (الاسم) (العمر) (صلة القرابة)

3. Have you taken any legal steps towards changing your present Nationality? Yes No
(هل قمت بأية إجراءات قانونية لتغيير جنسيتك الحالية) (نعم) (لا)

If "yes", explain fully in an attachment
(إذا كانت الإجابة نعم اشرح ذلك بالتفصيل في ملحق)

17. For clerical grades only _
(للدرجات الكتابية فقط)

Indicate speed in words perminute
(بيّن السرعة بعدد الكلمات في الدقيقة)

	English اللغة الانجليزية	French اللغة الفرنسية	Arabic اللغة العربية	List any office machines or equipment you can use اذكر أية آلات أو معدات مكتبية يمكنك استخدامها
Typing الطباعة				
Shorthand الاختزال				

18. (A) Special Skills
(مهارات خاصة)

(B) Bookkeeping
(مسك الدفاتر)

19. Education. Give full details
(التعليم. اذكر التفاصيل الكاملة)

(A) University or equivalent
(الجامعة أو ما يعادلها)

Name and Place الاسم والمكان	Years attended سنوات الالتحاق		Degrees & Academic distinctions الدرجات أو الامتيازات الأكاديمية	Main course of study المجال الرئيس للدراسة (التخصص)
	From من	To إلى		
.....
.....
.....

--	--	--	--

(B) Schools or other formal training or education
(المدارس/المعاهد أو أي تعليم أو تدريب رسمي آخر)

Name and Place الاسم والمكان	Years attended سنوات الالتحاق		High class completed أعلى صف تم إنجائه	Certificates or diplomas obtained الشهادات التي تم الحصول عليها
	From من	To إلى		
.....
.....
.....

20. Would you accept employment with in any area where the United Nations & Relief Works Agency for Palestine Refugees operates ? Yes No
هل تقبل التوظيف في أية منطقة تعمل فيها وكالة الغوث الدولية (نعم) (لا)

If "no" explain reason
(إذا كانت الإجابة لا. اشرح السبب)

21. EMPLOYMENT RECORD. Start with your present post and list in reverse every employment you have had.
(السجل الوظيفي. ابدأ بوظيفتك الحالية واذكر بشكل عكسي كل وظيفة شغلتها)

If you need more space, attach additional pages of the same size.
(إذا كنت بحاجة إلى مزيد من الفراغ أرفق صفحات إضافية بنفس الحجم)

From من		To إلى		Salaries per month الرواتب الشهرية		Exact title of Post المسمى الدقيق للوظيفة
Month شهر	Year سنة	Month شهر	Year سنة	Starting أول	Final آخر	
Name of employer اسم صاحب العمل						Type of business: نوع العمل
Address of employer						Name of supervisor

عنوان صاحب العمل	اسم المشرف
	Number and kind of employees supervised by you : عدد ونوع الموظفين اللذين أشرفت عليهم
Reason for leaving: سبب ترك الوظيفة	
Description of your duties:..... (وصف لواجباتك الوظيفية)	
.....	
.....	

22. Have you any objections to the Agency inquiries of your present and/or previous employers?

(هل لديك أية اعتراضات على استفسار الوكالة من أرباب عملك الحاليين و/أو السابقين)

Yes No

(لا) (نعم)

If "yes, please explain.

(إذا كانت الإجابة نعم اشرح ذلك)

23. REFERENCES. List three persons, not related to you, who are familiar with your characters and qualifications.

(المعرفين. اذكر ثلاثة أشخاص من غير أقربانك , يعرفون جيدا شخصيتك ومؤهلاتك)

Don't repeat names of supervisors listed under item 21.

(لا تكرر الأسماء التي تم ذكرها تحت بند 21)

Full name الاسم الكامل	Full address العنوان الكامل	Business or occupation العمل/المهنة
.....
.....
.....

24. State any other relevant facts, specialized hobbies, serviced in the armed forces including information regarding your residence or prolonged travel abroad.

اذكر أية حقائق أخرى ذات علاقة , هوايات متخصصة , خدمة في القوات المسلحة بما في ذلك معلومات عن إقامتك أو سفرك لمدة طويلة إلى الخارج

.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....

25. Have you ever been arrested, indicted, or summoned into court as a defendant in a criminal proceeding, or convicted, fined or imprisoned for the violation of law (excluding minor traffic violation)?

هل سبق وان تم اعتقالك أو توجيه الاتهام إليك أو جلبك للمحكمة كمتهم في دعوة جرميه , أو إدانتك أو تغريمك أو سجنك لمخالفتك أي قانون (باستثناء المخالفات المرورية البسيطة)

Yes (نعم) No (لا)

If "yes", give full particulars of each case in an additional statement.
(إذا كانت الإجابة بنعم اذكر التفاصيل الكاملة لكل حالة في إفادة تلتحق بالطلب)

25. I certify that the statements made by me in answer to the foregoing questions are true, complete and correct in all aspects to the best of my knowledge and belief. I understand that any misrepresentation or material omission made on this Personal History for renders me liable to termination.

اقر بأن الإفادات التي قدمتها للإجابة على الأسئلة الأنفة الذكر حقيقية وكاملة وصحيحة من كل النواحي حسب علمي واعتقادي . كما أنني افهم بأن أي تشويه أو حذف يتم على نموذج السيرة الذاتية يعرضني للفصل

Date:..... Signature:.....
(التاريخ) (التوقيع)

NB. You will be requested to supply documentary evidence which supports the statements you have made above. Do not, however, send any documentary evidence until you have been asked to do so by the Agency.

ملاحظة: سيطلب منك تزويد وثائق تدعم كل الإفادات التي قدمتها أعلاه ومع هذا لا ترسل الآن أية وثائق حتى تقوم الوكالة بالطلب منك تقديمها